
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.5/1011 ze dne 6.6.2011 

 
Místo konání :          zasedací místnost obecního úřadu 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         18.45 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce: Ing. Jiří Horák (přišel v 17:20 hod), František Salavec, Ing. Heda 
Pellarová, Ing. Karel Dohnal,  Miloslava Marečková, MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Ladislava Harrerová 
Počet přítomných členů zastupitelstva : 6 (7 od 17:20) 
Omluven: Ing. Jiří Horák (do 17.20) 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: 1 
Ověřovatelé zápisu: MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Ladislava Harrerová 
 
Program jednání :  
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Zasedání zahájila místostarostka Marečková, která zároveň tlumočila omluvu starosty - starosta Horák má důležité 
jednání na vedení města Hradce Králové, přijde déle. Místostarostka pozdravila přítomné, konstatovala, že je 
přítomno  6 členů zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis 
z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i fyzické úřední desce.  
Návrh usnesení č.1/5/2011 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání č.4/2011 ze dne 2.5.2011 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Bylo konstatováno, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na elektronické i 
fyzické úřední desce. 
Byli navrženi  ověřovatelé zápisu – MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Ladislava Harrerová 
Návrh usnesení č. 2/5/2011  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání  
určuje ověřovatele zápisu –  MUDr. Jindřich Samek, MUDr. Ladislava Harrerová 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
2. Výsledky výběrového řízení č.4/2011 - Oprava komunikace u bytovek, podélná stání a parkoviště 
Místostarostka předložila a okomentovala. Nabídku předložily tři firmy. Obálky byly otevřeny ve čtvrtek 2.6.2011 
v 17 hodin. Komise pracovala ve složení Samek, Hrůša, Dohnal, Marečková, Horák. Vítězem se stala firma  Stavo 
a Sachs Kukleny s.r.o za cenu 952.260 Kč vč. DPH, což je o více než 40% levnější než „ceníková“ cena (původně 
1.636 tis. Kč vč. DPH dle oficiálního ceníku a výkazu výměr). 
 
Návrh usnesení č. 3/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje výsledky výběrového řízení č.4/2011 - Oprava komunikace u bytovek, podélná stání a parkoviště 
Schvaluje uzavření smlouvy s vítězem VŘ – firmou Stavo a Sachs  Kukleny s.r.o. dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 



 
3. Smlouva o zřízení věcného břemene s firmou ČEZ Distribuce na pozemky p.č. 1319/2, 1319/22, 
1319/26, 1319/28 a 1320/5 v k.ú Vysoká nad Labem. 
Místostarostka předložila a okomentovala. Jedná se o standardní smlouvu, pouze musí doplnit náš požadavek 350 
korun/bm do textu smlouvy. 
Návrh usnesení č. 4/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Požaduje zpoplatnit věcné břemeno částkou 350 korun za bm pozemku. 
Za předpokladu splnění požadované částky schvaluje  uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene s firmou ČEZ 
Distribuce na pozemky p.č. 1319/2, 1319/22, 1319/26, 1319/28 a 1320/5 v k.ú Vysoká nad Labem, dle přílohy 
tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
4. Dodatek č. 1 k Dohodě o partnerství k projektu na TECHNOLOGICKÉ CENTRUM ORP 
HRADEC KRÁLOVÉ -  I, II 
Místostarostka předložila a okomentovala Jedná se o elektronickou spisovou službu a negarantované datové 
úložiště, dohoda byla uzavřena v září 2010, obec platí částku 8.500 korun ročně. V dodatku je upřesněn způsob 
platby a ochrana informací, částka se nemění. 
Návrh usnesení č. 5/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje  Dodatek č. 1 k Dohodě o partnerství k projektu na TECHNOLOGICKÉ CENTRUM ORP HRADEC 
KRÁLOVÉ -  I, II, dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5.  Zprávy z výborů. 
Předseda finančního výboru, Ing. Karel Dohnal, informoval členy zastupitelstva o kontrole hospodaření obce za 
období leden - duben 21011. Kontrola proběhla dne 25.5.2011, vše bez závad, včetně fyzické kontroly pokladny. 
Návrh usnesení č. 6/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje  zápis ze zasedání finančního výboru obce Vysoká nad Labem ze dne 25.5.2011, dle přílohy tohoto 
zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
6. Různé  
6.1 Jednání s vedením Dopravního podniku Města Hradce Králové 
Místostarostka předložila a okomentovala. Byl předložen dopis ředitele DPMHK, ve kterém ředitel Ing. Kulich 
reaguje na dopis starosty a sděluje, že představenstvo Dopravního podniku konstatovalo, že nebude měnit způsob 
zajišťování MHD pro obec Vysoká nad Labem.  
 Byl diskutován  návrh odpovědi, ve které obec upozorňuje na ust. §11 písm c) zákona 143/2001 Sb., o ochraně 
hospodářské soutěže .Z výkladu tohoto zákona vyplývá, že DPMHK se v případě obce Vysoká nad Labem dopouští 
zneužití dominantního postavení na trhu a že obec je připravena podat podnět k šetření příslušným orgánům.   
Diskuze o přesném znění dopisu.  
Návrh usnesení č. 7/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje  text dopisu adresovanému vedení Dopravního podniku města Hradce Králové dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   6 



Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 6.2. Oprava oken v penzionu Hubert 
Starosta předložil a okomentoval. Nechal si předložit několik nabídek od různých firem, viz tabulka v příloze. 
Nejlevnější je Truhlářství Zima, Potštejn za 39.577,- Kč. vč. DPH, montáže a demontáže. 
Návrh usnesení č. 8/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje  nákup oken od firmy Truhlářství Zima, Potštejn za 39.577,- Kč. vč. DPH dle nabídky v příloze tohoto 
zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (Pellarová) 
Usnesení bylo přijato. 
 
6.3. Uzavření smlouvy o postoupení práv stavebníka  pro projekt Výstavba rozhledny na kopci Milíř 
Starosta předložil a okomentoval. Je hotová první etapa stavby, tedy základová deska včetně kotev. Zhotovitelem 
této etapy je firma INGBAU CZ s.r.o. Platba jde z účtu sdružení – částka 200 tis. korun je splatná do konce června 
2011, zbytek (315 tis. korun) do konce roku 2011. Probíhají další jednání s potenciálními partnery o příspěvku na 
stavbu, zejména s Královéhradeckým krajem, který je velmi vstřícný. 
Je možno zažádat o dotaci ze Státního zemědělského intervenčního fondu (z Programu rozvoje venkova), po 
konzultaci na fondu bylo doporučeno, aby žadatelem byla obec (žadatel musí být vlastníkem pozemku). Žádost se 
odevzdává 14.6.2011. 
K tomu je potřeba následující: 

1. Právo stavebníka pro projekt „Výstavba rozhledny na Milí ři v obci Vysoká nad Labem“ postoupit Obci 
Vysoká nad Labem  

2. Schválit úmysl obce žádat o dotaci. 
Starosta upozornil, že pro obec z podání žádosti žádné závazky neplynou, pokud se dotace nezíská, pak se 
samozřejmě stavět pouze z obecního rozpočtu nebude. 
Diskuze. 
Pan Salavec prohlásil, že obec platí 600 tisíc korun, za které jsou postaveny základy. Bude to pomník 
zastupitelstva, nikdy se to nedostaví. Sdružení prý slibovalo, že peníze sežene, a nesehnalo nic. 
Starosta odpověděl, že obec přispěla Sdružení pro obnovu rozhledny jednorázově částkou 200 tis. korun, nikoli 600 
tis. korun – to není pravda. Veškeré další náklady, např. projektová dokumentace, veškerá povolení, vynětí 
z lesního fondu, geometrické plány, srovnáni a zpevnění obecní cesty atd, jdou z účtu sdružení. Pro dokončení 
základů zbývá zaplatit 315 tis. korun do konce roku 2011. Sdružení věří, že toto částku sežene v plné výši, takže 
obec nic dalšího platit nebude.  
Starosta požádal pana Salavce, aby mezi občany nešířil nepravdivé informace. 
 
Návrh usnesení č. 9/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje uzavření Smlouvy o postoupení práva stavebníka pro projekt výstavby rozhledny na kopci Milíř, dle 
přílohy tohoto zápisu. 
Schvaluje úmysl žádat o dotaci z Programu rozvoje venkova, osa II.2.4.2 na projekt výstavby rozhledny na kopci 
Milí ř, žadatelem je obec Vysoká nad Labem 
Pověřuje starostu zpracováním žádosti o dotaci a jejím podáním. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   1 (Salavec)   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
6.4 Žádost o finanční podporu kulturní akce 
Starosta předložil žádost zahrádkářů o příspěvek 5.000 Kč na dětský karneval.  
Návrh usnesení č. 10/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 



Schvaluje příspěvek 5.000,- Kč pro Český zahrádkářský svaz, ZO Vysoká nad Labem na uspořádání dětského 
karnevalu. 
Hlasování: 
Pro :   7 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
6.5   Žádost o pronájem části pozemku 
Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o pozemek na zahradou Jos. Schejbala, v současné době tam na části 
pozemku má paní Heglasová ohradu pro kachny (již několik let, bez oficiálního povolení obce). Pan Schejbal by 
tam rád pásl ovce, údajně tento prostor před několika lety celý vyčistil a udržuje ho. Starosta připomněl, že v tomto 
případě je třeba vyhlásit záměr, ten musí 15 dní viset na vývěsce a potom může obec uzavřít nájemní smlouvu.  
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 11/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje úmysl pronajmout část pozemku p.č. 1269/1 v k.ú Vysoká n.L. za zahradou domu č.p. 149. 
Pověřuje starostu vyhlášením záměru tak, aby nájemní smlouva mohla být projednána na příštím zasedání 
zastupitelstva. Do doby uzavření nájemní smlouvy na uvedený pozemek musí být tento pozemek vyklizen a 
připraven pro nového nájemce. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (Pellarová) 
Usnesení bylo přijato. 
 
6.6 Dotace na cyklostezku. 
Starosta předložil a okomentoval. Královéhradecký kraj vyhlásil dotační titul na rozvoj cyklodopravy. Navrhl se 
zúčastnit a zažádat o dotaci na úpravu přístupové cesty na Milíř, a to jak z lesa (od „střídenky“), tak z obce od 
točny autobusu (od Červinků). Maximální výše dotace je 1,5 mil, až 75% nákladů. Ze stejného dotačního titulu již 
obec před dvěma lety pořídila cyklostezku do Roudničky a odpočinkové místo. 
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 12/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje úmysl žádat o dotaci z Královéhradeckého kraje na podporu cyklodopravy, na projekt výstavby 
cyklostezky v lese na kopci Milíř. 
Pověřuje starostu zpracováním žádosti o dotaci a jejím podáním. 
Hlasování: 
Pro :   6 
Proti :   0   
Zdržel se:  1 (Salavec) 
Usnesení bylo přijato. 
 
6.7. Zlepšení odpadového hospodářství – vyhrazení prostoru pro zpětný odběr elektrospotřebičů. 
Starosta předložil a okomentoval. Pokud obec vyčlení prostor o ploše cca 4m x 2,6m a zpevní jej, firma ASEKOL 
tam zdarma umístí (na základě smlouvy o zápůjčce)  přístřešek, resp. plechový domeček, do kterého budou občané 
nosit staré elektrospotřebiče. Za to obec dostane odměnu 10 tis. ročně + 3,- Kč za každou televizi (monitor). 
Smlouvu je nutné uzavřít do konce června. Starosta navrhl tento domeček umístit na nevyužitý prostor za 
konzumem. Diskuze 
Návrh usnesení č. 13/5/2011: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje úmysl uzavřít smlouvu se společnosti ASEKOL o zpětném odběru elektrozařízení prostřednictvím E-
domku. 
Pověřuje starostu podpisem smlouvy za podmínek v příloze tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   7 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 



 


